

JOB OFFER

Hourly Paid Teacher in Early Childhood Education

Continuing Education – International Program

Reference number: 23-24_TX-322-03

Posting Date: March 5, 2024

Work Location: Jinan, Shandong - CHINA

Salary Scale: 70,54\$ to 102,32\$

Semester: Winter 2024

Language of Instruction: English

Course Load:

322-901-MV *The Fundamentals of Educational Practice*

322-902-MV *Observation of the Child from 0 to 7 Years Old*

322-903-MV *Educational Practice with Children of 0 to 2 Years Old*

322-904-MV *Educational Practice with Children of 3 to 7 Years Old*

Courses offered in China from May 13 to June 26, 2024

Job Description:

The teaching task includes all activities inherent to teaching such as: preparation and delivery of courses, labs or internships, meeting with students, proctoring and marking of exams.

Specific Qualifications :

- Undergraduate degree in Kindergarten and Elementary Education, or the equivalent.
- Three years' experience with children between 0-12 years old.

OR

- DCS in Early Childhood Education with
 - Undergraduate degree in college teaching.
 - Three years' experience with children between 0 -12 years old.



Why join our team?

Cégep Marie-Victorin is more than 700 people who are proudly and actively involved in the educational success of some 3,500 students enrolled in regular education programs and some 3,000 adult students enrolled in continuing education and business services.

Good reasons to work with us:

- Professional autonomy.
- An advantageous annual vacation program and service closure between Christmas and New Year's Day, as well as a full range of group insurance benefits.
- A stimulating and humane environment that promotes diversity and inclusion.
- An attractive development policy and career advancement opportunities.
- Day-to-day coaching and mentoring.
- Work-life balance.
- Job security.
- The acquisition of a defined-benefit pension plan.

Send your curriculum vitae to:

www.cegepmv.ca / section « Emplois » before March 17, 2024.

My place of choice!

Only the candidates selected for an interview will be contacted.

OFFRE D'EMPLOI

**Chargé.e de cours en éducation à l'enfance
Formation continue – Programme international**

Concours : 23-24_TX-322-03

Date de l'affichage : 5 mars 2024

Lieu de travail : Jinan, Shandong - CHINE

Taux horaire : 70,54\$ à 102,32\$

Session : Hiver 2024

Langue d'enseignement : Anglaise

Charge à combler :

322-901-MV *The Fundamentals of Educational Practice*

322-902-MV *Observation of the Child from 0 to 7 Years Old*

322-903-MV *Educational Practice with Children of 0 to 2 Years Old*

322-904-MV *Educational Practice with Children of 3 to 7 Years Old*

Cours offerts en Chine du 13 mai au 26 juin 2024

Nature de l'emploi :

La tâche d'enseignement comprend toutes les activités inhérentes à l'enseignement notamment : préparation et prestation de cours, de laboratoires ou des stages, rencontres avec les étudiant.es, surveillance et correction d'examens.

Qualifications spécifiques :

- Détenir un diplôme universitaire de premier cycle en enseignement préscolaire et primaire ou l'équivalent;
 - Avoir trois années d'expérience pertinentes auprès des la clientèle 0 – 12 ans;
- ou
- Détenir un DEC en éducation à l'enfance ET
 - Détenir un diplôme universitaire de premier cycle en enseignement collégial;
 - Avoir trois années d'expérience pertinentes auprès des la clientèle 0 – 12 ans;
 - Avoir de l'expérience en enseignement au niveau collégial, un atout.



Pourquoi vous joindre à notre équipe?

Le Cégep Marie-Victorin, c'est plus de 700 personnes engagées fièrement et activement dans la réussite éducative des quelque 3500 étudiantes et étudiants qui fréquentent les programmes d'études à l'enseignement régulier et des quelque 3000 étudiantes et étudiants adultes inscrits à la Formation continue et aux services aux entreprises.

De bonnes raisons de travailler avec nous :

- Une autonomie professionnelle
- Un programme avantageux de vacances annuelles et fermeture du service entre Noël et le jour de l'An de même qu'une gamme complète d'assurances collectives
- Un milieu stimulant et humain favorisant la diversité et l'inclusion
- Une politique de perfectionnement avantageuse et des possibilités d'avancement professionnel
- L'accompagnement et le mentorat au quotidien
- La conciliation travail-famille
- La sécurité d'emploi
- L'acquisition d'un régime de retraite à prestation déterminée

Faites parvenir votre curriculum vitae au :

www.cegepmv.ca / rubrique « Emplois » avant le 17 mars 2024.

Ma place de choix.

Seules les personnes dont la candidature sera retenue pour une entrevue de sélection seront contactées.